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 المؤهلات العلمية

 .بريطانيا-ترنتجامعة نتنقهام  –م 8002نوفمبر  –ماجستير علم الادوية  -

  م كلية الصيدلة بجامعة طرابلس.4991سبتمبر  –صيدلة  سبكالوريو -

 الخبرة العملية

 

 .كلية التقنية الطبية – قسم الاشعة التشخصية والعلاجية  -إلى الأن  منسق مقرر طرق البحث  8082أكتوبر  -

 كلية التقنية الطبية. –قسم العلاج الطبيعي  -التخرج  منسق لمشاريعم 8084- 8049بتمبر س -

   جامعة طرابلس.- التقنية الطبية كلية-قسم الجودة وتقييم الأداء  رئيس-الانم الى 8042سبتمبر  -

 كلية التقنية الطبية. -قسم العلاج الطبيعي  -مقرر الكيمياء الحيوية منسق  م 8042 - 8041 مارس -

 التقنية الطبية جامعة طرابلس.كلية  -قسم تقنية الاسنان  -مقرر علم الادوية منسق  م 8042مايو  -8041سبتمبر  -

 كلية التقنية الطبية بجامعة طرابلس. -قسم العلاج الطبيعي -مقرر علم الادوية منسق ى الان م ال8048  نوفمبر -

حلة للمروالعامة  الصناعية- الحيوية – التحليلية – الغير عضوية –العضوية بفروعها: م مدرسة لمقرر الكيمياء  8002-8009 -

 هام ببريطانيا.جنتن مدينة-الجالية الليبية  مدرسة-والثالثة  والثانيةالأولى  الثانوية

 م مدير صيدلية الحياة الخاصة.8001-4992سبتمبر  -

 .طرابلس ليبيا -م صيدلانية بمستشفى القلب بتاجوراء4992-4992أغسطس  -

 النشاط العلمي

 ة. الأبحاث منشور1
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Pressure. Alq J Med App Sci.2021;4(2):143-151. 

- Effectiveness of ketoprofen phonophoresis in the management of chronic low back pain. 
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- Knowledge, Preference and Usage of selected topical medication in clinical practice among 

physiotherapists in Tripoli hospitals. Poster on the1ST Tripoli Conference on Medical 

Technologies, Oct 2022, University of Tripoli. 

- The Physiotherapy Intervention for Post-Operative Brest Cancer Patients. . Poster on 
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المشاريع البحثية المنجزة -   2  

- The development of Multi-functional biocides for Nano composite application. 

- Comparison of physiotherapy protocol and ketoprofen phonophoresis in the treatment of 

frozen shoulder, (2014). 

- Physiotherapy management of knee osteoarthritis (A survey Among Physiotherapists' 

Treatment Preferences in selected Tripoli Hospitals); (2017). 

- Study the effects of interaction between metformin and aerobic exercise on patient with 

diabetics mellitus type 2; (2018). 

- Usage of kinesiology tape in the management of patellofemoral pain syndrome: A survey 

among physiotherapists in Tripoli Central Hospital (2019). 

- Usage of Phonophoresis in the Management of Musculoskeletal pain: A Survey among 

Physiotherapists in Greater Tripoli; (2020). 

- Study the effectiveness of PNF stretching with physiotherapy for managing non radiating 

chronic low back pain (A Comparative study); (2020). 

- The extent to which the concept of quality is applied within the physiotherapy departments 

in government hospitals in Tripoli – Libya. (2021). 

 

 المهارات

 قراءة المقالات والأبحاث العلمية. -

 .الطباعة مثل:استخدام الكمبيوتر  -

  برنامجExcel. 

  برنامجSpss. 

  عروضPower point . 


